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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-04-23 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  A N T O N  K Ö R K K Ö  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

 Representant från FARM saknades under hela mötet. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har haft 50 års kalas och det gick bra. Nu håller de på med aspningen. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har haft intervjuer med asparna och imorgon ska asparna ordna sillfrukost. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har satt upp affischer om phaddring. Nästa måndag ska de phadderinformation. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF håller på med sin aspning och att planera för BSD. Jonatan informerade också om att 

antagningsproven håller på att utvärderas. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har inte gjort något speciellt. 

§ 7 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Under veckan har kärnstyret ordnat valberedning, arbetat med dispositionsavtal, fått möbler 

från Hilbert och kollat över maillistor. 
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§ 8 INFORMATION  
 Karin har varit på OU-möte. Där pratade de om hur många mastersstudenter vi ska få 

ha i framtiden. 

 Det saknas en bit på ytterdörren in till Focus. Ingen vet när det hände. 

§ 9 REPRESENTANT TILL ALUMNIFÖRENINGEN  
Kristian Larsson var intresserad av att bli studentrepresentant i alumniföreningen. Kristian kom 

till mötet och presenterade sig och berättade om varför han ville vara med i alumniföreningen. 

Efter kort diskussion beslutades, ej enhälligt, att Kristian Larsson är representant för 

alumniföreningen.  

Beslut: Att Kristian Larsson är studentrepresentant i Alumniföreningen. 

§ 10 MOTIONER OCH PROPOSITIONER  
Det hade kommit in en motion om att ordna upp ett system för skåpen. Vi tycker att idén var 

bra men vi tycker inte att det är något som behövs lyftas på sektionsmötet. 

Till sektionsmötet finns också fyra propositioner: 

 Föra in i reglementet att alla kommittéer måste ha en öppen aspning. 

 Föra in i reglementet att ledamoten i Styret är alumniansvarig. 

 Införa kvartalårsredovisningar. 

 Ta bort ledamotsposterna i SNF och införa årskursrepresentanter för Teknisk 

Matematik. 

§ 11 LOGGA 
Vi har inte lyckats att göra något utkast till en ny logga för sektionsmärket. 

§ 12 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 7 maj.  

§ 13 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


